

قرار المجلس التأديبي رقم-1 في حالات سوء السلوك ومخالفة اللوائح والإجراءات السلوكية التي ينبغي أن يكون عليها الطالب في الجامعة العربية المفتوحة في الفصل الدراسي الثاني من العام الجامعي 2020/2019.

Disciplinary Council Objections Results (No. 1) for cases of Misconduct and Violation of behavioral regulations and procedures in the Second Semester 2019/2020

بناءً على قرار المجلس التأديبي في الجامعة العربية المفتوحة –السودان، والصادر بتاريخ 2020/7/23 في سوء السلوك ومخالفة اللوائح والإجراءات السلوكية التي ينبغي أن يكون عليها الطالب في الجامعة العربية المفتوحة في الفصل الدراسي الثاني من العام الجامعي 2020/2019 تقرر ما يلي:

The Disciplinary Council took the following decisions after reviewing the cases of misconduct and violation of behavioral regulations and procedures that happened in the second semester 2019/2020:

| قرار المجلس التأديبي الابتدائي<br>Disciplinary Council Decision | الرقم الجامعي<br>ID | الرقم<br>No |
|---|---------------------|-------------|
| فصل نهائي من الجامعة<br>Dismissal from the university           | 150038              | 1           |

ملاحظة: يحق للطالب المذكور أعلاه الاعتراض على قرار المجلس التأديبي لدى المجلس التأديبي الأعلى خلال 15 يوماً من تاريخ تسليمه للقرار، أي حتى يوم الجمعة الموافق 7/أغسطس/2020، سواء بتسليمه إلى شئون الطلاب أو إرساله عبر البريد الإلكتروني موقِعاً من الطالب (بسبب إجازة عيد الأضحى المبارك).

Note: The above mentioned students is entitled to appeal the above decision passed by the Disciplinary Council to the Supreme Disciplinary Council within fifteen days after being informed of the decision (i.e. till Friday 7th August 2020) in the Students' Affairs Department, or by send it via e-mail signed by the student (due to the Eid Al-Adha holiday).



Dr. Eihab Abdel Rahim Dawi Ahmed  
Chairman of the Supreme Council

